

[Text]

The Chairman: This is, I understand, normal practice anyway; it is assumed that we would do that and make the necessary arrangements at the appropriate time. Mr. Forrestall.

Mr. Forrestall: Mr. Chairman, we have now scheduled ourselves through to virtually the adjournment date of the House. I have no difficulty with the general thrust of the motion at all, but I have some difficulty with the numbers of witnesses. If this is not the appropriate place to address that, then I will wait until such time as it is.

The Chairman: Could we leave that subject up to a future meeting of the steering group?

Mr. Forrestall: I would be quite pleased to do that if that is all right with you gentlemen.

The Chairman: Is that agreed to? We will discuss this further at a steering group meeting, perhaps in a week's time or within the week.

Some hon. members: Agreed.

The Chairman: I have a motion by Mr. Angus that the committee concur on the proposed dates for future meetings, if at all required.

• 1555

Some hon. members: Agreed.

The Chairman: The second part of routine business has to do with the questioning of witnesses. It was suggested and agreed to at the steering committee meeting on Tuesday that there be allocated 10 minutes to the first questioner from each party and that thereafter, at the discretion of the chairman, five minutes be allocated to each subsequent questioner.

We have set aside 45 minutes for each witness and we are requesting that each witness limit his or her remarks to five minutes. That leaves 40 minutes. We were somewhat out in our mathematics because if the first round goes 30 minutes, as it will, that only leaves 10 minutes for three five-minute second round questioners. So we are going to have to extend the period of time to 50 minutes for the time being, until or unless we have another arrangement worked out. Is that agreeable to the committee?

Some hon. members: Agreed.

The Chairman: Moved by Mr. Angus that there be allocated 10 minutes to the first questioner from each party and that thereafter, at the discretion of the chairman, five minutes be allocated to each subsequent questioner.

Motion agreed to

The Chairman: Members of the Legislative committee, it is my pleasure today to welcome to our sitting the Minister of Transport, The Hon. Donald Mazankowski. Along with Mr. Mazankowski, I understand he has two assistants; Mr. R. Quail, Assistant Deputy Minister (Marine) and Commissioner, Canadian Coast Guard, and Mr. G. R. Stewart, Deputy Commissioner, Canadian Coast Guard.

[Translation]

Le président: Si je comprends bien, cela est la pratique courante; nous ferons ainsi et prendrons les dispositions voulues le moment venu. Monsieur Forrestall.

M. Forrestall: Monsieur le président, nous avons maintenant organisé notre temps pratiquement jusqu'à la date d'ajournement de la Chambre. Je suis d'accord avec l'orientation générale de la motion mais je trouve que le nombre de témoins est un peu grand. Si ce n'est pas le moment d'en discuter, j'y reviendrai le moment voulu.

Le président: Pourrions-nous traiter de cela lors d'une autre séance du comité directeur?

M. Forrestall: Parfaitement, si cela vous convient, messieurs.

Le président: Est-ce convenu? Nous reparlerons de cela à l'occasion d'une nouvelle réunion du comité directeur, dans une semaine ou d'ici une semaine.

Des voix: D'accord.

Le président: J'ai une motion de M. Angus demandant que le Comité approuve les dates proposées aux séances futures, dans la mesure où elles seront nécessaires.

Des voix: Adopté.

Le président: La deuxième partie des questions de procédure que nous avons à régler concerne les questions aux témoins. Il a été proposé, et nous avons convenu au comité directeur de mardi, que dix minutes soient attribuées aux premiers intervenants de chaque parti et qu'ensuite cinq minutes soient données, à la discrétion du président, aux intervenants suivants.

Nous avons prévu 45 minutes pour l'audition de chaque témoin et nous demandons que chacun limite sa déclaration à cinq minutes. Cela laisse quarante minutes. Notre arithmétique n'est pas très juste car si le premier tour de questions dure 30 minutes, cela ne laissera que 10 minutes pour les trois intervenants suivants, ceux du deuxième tour de questions, qui sont censés disposer de cinq minutes chacun. Il faudra donc porter à 50 minutes la durée de comparution de chaque témoin, à moins que nous ne trouvions un autre système. Cela convient-il au Comité?

Des voix: Adopté.

Le président: Proposé par M. Angus: que dix minutes soient allouées aux premiers intervenants de chaque partie et cinq minutes, à la discrétion du président, à chacun des intervenants suivants.

La motion est adoptée

Le président: Membres du Comité législatif, j'ai le plaisir de souhaiter aujourd'hui la bienvenue au ministre des Transports, l'Honorable Donald Mazankowski. Je crois savoir qu'il est accompagné de deux collaborateurs: M. R. Quail, sous-ministre adjoint (Maritimes) et Commissaire de la Garde côtière canadienne et M. J.R. Stewart, Commissaire adjoint, Garde côtière canadienne.